

### 業務轉讓通告

根據香港法例第四十九章《業務轉讓  
(債權人保障)條例》第四及五條之規  
定

茲通告科力企業有限公司，一家根據中華人民共和國香港特別行政區(「香港」)法律登記成立，其註冊地址為 612, Tower 1, 6/F., Harbour Centre, 1 Hok Cheung Street, Hunghom, Kowloon, Hong Kong，以「科力企業有限公司」的名稱於 612, Tower 1, 6/F., Harbour Centre, 1 Hok Cheung Street, Hunghom, Kowloon, Hong Kong (「該商業處所」)經營診斷成像、心導管室內所使用的心導管微創手術(心臟科)、外科及手術室使用、復康護理及醫學美容相關之醫療用品、醫療消耗品及醫療儀器之貿易及代理服務(「該業務」)的有限公司(「出讓人」)，已與 PPL MEDICAL LIMITED，一家根據香港法律登記成立，其註冊地址為 Suite No. A, 11th Floor, Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong 的有限公司(「承讓人」)達成協議，將該業務包括但不限於其商譽及所有該業務的或與該業務相關的資產及權利(包括合約、紀錄、牌照、商業名稱、商業通訊設備、庫存、保險、知識產權及強制性公積金計劃項下累算權益)轉讓予承讓人。

轉讓將於 2016 年 11 月 9 日(「該轉讓日」)或之前完成。承讓人將於該商業處所以「PPL Medical Limited」的名稱經營該業務。

所有直至及包括該轉讓日與該業務相關之債項、法律責任及義務由出讓人承擔，所有在該轉讓日後與該業務相關之債項、法律責任及義務由承讓人承擔。

茲通告除非在本通告最後一次刊登後的一(1)個月內有人提起法律程序，否則在該一(1)個月屆滿時，承讓人即憑藉香港法例第四十九章《業務

轉讓(債權人保障)條例》終止負有法律責任承擔出讓人在經營該業務時所欠下的債項和所產生的義務。

日期：2016年10月7日

出讓代表律師  
孖士打律師行  
香港  
中環  
遮打道10號  
太子大廈16-19樓

承讓代表律師  
李偉斌律師行  
香港  
中環  
環球大廈22樓

#### NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance to Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong)

NOTICE IS HEREBY GIVEN that ULTRONICS ENTERPRISE LIMITED, a company incorporated with limited liability under the laws of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China ("Hong Kong"), whose registered office is at 612, Tower 1, 6/F., Harbour Centre, 1 Hok Cheung Street, Hunghom, Kowloon, Hong Kong (the "Transferor") carrying on the business of trading and agency service of diagnostic imaging, cardiac catheterization laboratory-use (cardiology), surgical and operating theatre-use, rehabilitation and medical aesthetic related medical products, medical consumables and medical equipment (the "Business") under the name of "Ultronics Enterprise Limited" at 612, Tower 1, 6/F., Harbour Centre, 1 Hok Cheung Street, Hunghom, Kowloon, Hong Kong (the "Business Premise") has agreed with PPL MEDICAL LIMITED, a company incorporated with limited liability under the laws of Hong Kong, whose registered office is at Suite No. A, 11th Floor, Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong (the "Transferee"), to transfer the Business including but not limited

to the goodwill and all of the assets and rights of or related to the Business, including contracts, records, licenses, business name, business communication facilities, inventories, insurances, intellectual property rights and accrued mandatory provident fund scheme benefits to the Transferee.

Completion of the transfer will take place by 9 November 2016 (the "Transfer Date"). The Transferee intends to carry on the Business at the Business Premise under the name of "PPL Medical Limited".

All debts, liabilities and obligations in respect of the Business up to and including the Transfer Date shall be borne by the Transferor and all debts, liabilities and obligations in respect of the Business after the Transfer Date shall be borne by the Transferee.

NOTICE IS HEREBY GIVEN that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this Notice, the liability of the Transferee (if any) for all debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong) unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated 7 October 2016

Messrs. Mayer Brown JSM  
*Solicitors for the Transferor*  
16th-19th Floor, Prince's Building  
10 Chater Road  
Central  
Hong Kong

Messrs. Li & Partners  
*Solicitors for the Transferee*  
22/F, World Wide House  
Central  
Hong Kong

LIMITED PARTNERSHIPS ORDINANCE  
(CHAPTER 37)

BEST E-DRIVE L.P.

NOTICE OF ASSIGNMENT OF SHARE  
BY LIMITED PARTNERS  
Pursuant to Section 9

NOTICE IS HEREBY GIVEN that The sum of HK\$2.54 contributed by CEF EMC Holdings Limited and the sum of HK\$0.27 contributed by Noble Ray International Limited were assigned to FG Venture BJJJ Limited and Chaos Investment Limited respectively on 14 September 2016.

Dated this 7th day of October 2016.

YU Ping  
*as General Partner*  
of BEST E-DRIVE L.P.